
Tillsammans för svensk karates framtid

Det har varit en lång och intensiv vår, Tillsammans har vi nu genomfört detta extra 
årsmöte på ett demokratiskt och ansvarsfullt sätt och det är något vi alla kan vara 
stolta över. 

Jag vill rikta ett varmt och innerligt tack till er alla, till er som deltog, till er som röstat 
oavsett vem ni röstat på, och till alla som på olika sätt bidragit i processen. Ert 
engagemang visar att vi är många som brinner för karate i Sverige och att vi 
tillsammans har styrkan att skapa en positiv förändring.

Jag vill också rikta ett tack till Ramón för hans insats för svensk karate under det 
gångna året och för det engagemang han visat. I slutändan handlar det här bara 
om ett val, och oavsett resultat är det viktigt att vi respekterar varandra – att vi 
bugar och tackar, precis som vi gör efter en match. Den respekten är en 
grundläggande del av karate och något av det finaste med vår sport. Det får vi 
aldrig glömma.

Vi står nu inför ett nytt kapitel, och det är mycket arbete som väntar. Men jag är 
övertygad om att vi, med gemensam kraft, respekt och en stark tro på vår idrott, 
kan driva svensk karate framåt. Det här är början på något nytt, och vi gör det 
tillsammans. 

Jag vill även passa på att gratulera och välkomna de nya styrelseledamöterna i vårt 
förbund.
-   Sirpa Engman från Nedre Norrland
- Sacha Petrovic-Düner från Östra
- Marianne Blicher från Västra

Vi i styrelsen kommer att ägna sommaren åt att sätta oss in i allt och tydliggöra 
prioriteringar framåt. Vi återkommer med mer information om vad som händer så 
snart som möjligt. Vi ser fram emot en öppen dialog med er alla.

Jag önskar er alla fortsatt lycka till i era respektive föreningar och verksamheter och 
att ni får en riktigt fin och välförtjänt sommar.

Tack för ert förtroende. Nu kör vi, Tillsammans blir vi starka för svensk karates 
framtid!

Med vänlig hälsning,
Er Karatevän och Ordförande
Sadik Sadik


